
Interpellation

Till utbildningsnämndens ordförande

Att duscha efter skolidrotten ska vara tryggt. 

För över ett år sedan lämnade jag in en interpellation som handlade om vilka 
åtgärder som vidtas för att alla elever i Gävle kommun ska känna sig bekväma att 
duscha i samband med skolidrotten. 
Detta efter de återkommande nyheterna om att många elever väljer bort att 
duscha efter skolidrotten på grund av att duschutrymmen är sådana att det inte 
känns bekvämt. Jag fick då som svar av utbildningsnämndens ordförande att även 
hon såg problemet och att man arbetar kontinuerligt med frågan. Det är 
naturligtvis väldigt bra.

Jag vill nu veta hur det här arbetet har fortsatt det senaste året och om vi kan se 
några konkreta resultat av detta?

Elin Lundgren
Socialdemokraterna


